
Mijn ervaringen op straling.

Nadat ik in 2010 in Doesburg ben komen wonen ging mijn gezondheid hard hollend achteruit. 
Woonde ik daarvoor in de Bommelerwaard vrijstaand in het buitengebied, nu tussen huizen 
met WIFI en tussen 3 zendmasten op ci 600 meter afstand. 
Als ik naar mijn kinderen in Amsterdam ging kwam ik daar doodmoe aan en voelde me daar 
een zombie worden. Ik wist toen nog niet dat straling zo’n invloed op me had. Ik voelde al 
wel dat als ik langs een zendmast reed dat ik een raar gevoel op mijn kruin kreeg en me 
misselijk en duizelig begon te voelen. 
Al snel kreeg ik  problemen met lopen en fietsen, dat lukt me inmiddels niet meer dan 100 
meter en heb ik een scootmobiel en thuishulp. Ik kreeg met name s’ nachts veel krampen en 
kon daardoor nauwelijks meer slapen omdat ik ieder half uur mijn bed uit moest springen 
vanwege de krampen. Uiteindelijk gaat dit nu beter door veel Magnesium van Solgar te 
slikken. 
Bij toeval kwam ik erachter dat mijn klachten door straling kwamen. Dit omdat een kennis die 
veel last van straling had haar huis trachtte te isoleren met tonsonfolie. Dat had ik ook nog 
liggen voor achter de CV en heb dat toen erachter gemaakt. Die nacht werd ik wakker en zag 
eruit als een Michelinmannetje. Ik herinnerde me haar handen die er ook gezwollen uitzagen 
en belde haar erover op. Zij zei dat dit inderdaad door de straling kwam, dat o.a. ijzer en 
aluminium straling oppikt, je daarmee je huis  kunt isoleren en ik heb alles er gelijk afgehaald. 
Langzaam werd ik me steeds meer bewust van de verschillende soorten van klachten die ik 
door de verschillende vormen van straling kan krijgen en die steeds meer verergerden. 
Het ergste is voor mij de radar van bv Schiphol. 
Inmiddels kan ik niet meer naar mijn kinderen en kleinkinderen in Amsterdam! Wat ik 
verschrikkelijk vind! 
Ik voel al klachten van duizeligheid, vermoeidheid en concentratiestoornissen vanaf Utrecht 
in de auto in mij op komen. De laatste keer toen ik voor hun deur uitstapte voelde het als dat 
ik met een moker op mijn hoofd werd geslagen, ik zakte door mijn benen heen en kon 
nauwelijks meer lopen. Binnen werd het wat minder, en heb ik daarna snel getracht om weer 
weg terug naar huis te kunnen rijden. Echter ik voelde me dement, wist niet goed meer waar 
ik was, reed verkeerd en uiteindelijk toch op de automatische piloot wel naar huis. Rond 
Driebergen begon ik me de weg weer te herkennen. Ik durfde niet meer naar mijn kinderen en 
kleinkinderen toe te gaan daar ik dit onverantwoord vond om zo te rijden. 
Ook toen ik 2 jaar geleden met een vriend naar Zuid-Frankrijk via Parijs reed voelde ik me 
vanaf voor Parijs tot een eind na Parijs helemaal gek worden van die straling, hoofdpijn, 
duizelig, ontzettend misselijk, het gevoel van te moeten overgeven (gelukkig kan ik moeilijk 
overgeven), geen raad meer weten hoe ik nog overeind kon blijven zitten/hangen in de stoel, 
ook plotseling enorm te moeten huilen ( later las ik dat dat kan gebeuren als het lichaam zich 
in een plotselinge shocktoestand bevind), en toen we na Parijs een toiletstop maakten kon ik 
ook nauwelijks meer op mijn benen staan en lopen. 
Ik kan me daarna dagenlang beroerd en een zombie voelen. Daarbij is mijn geheugen ook heel 
slecht geworden.
Een half jaar geleden kreeg ik voor het eerst hartritmestoornissen, atriumfibrilleren toen ik 
een 20 minuten bij iemand was die op een 200 meter van het stadion in Deventer woont. Dat 
heeft een aantal dagen geduurd. Later weer toen ik met mijn mobiel, die ik nooit gebruik, op 
speaker even moest bellen, dit tot 3 x toe. 

Als ik dan lees dat bij het uitproberen van 5G de koeien in Groningen in paniek raakten en 
elkaar dreigden dood te drukken, dan kan ik het helemaal begrijpen. Ook als ik hoor dat er 



mensen zelfmoord plegen tgv de straling kan ik dat goed begrijpen, want ik krijg dan ook het 
gevoel hartstikke gek te worden en me geen raad meer te weten met mijn lichaam.
Inmiddels is het ook vanuit meerdere invalshoeken duidelijk geworden dat ik daardoor een 
lekke darm heb, waardoor mijn lever het te moeilijk heeft en ik mogelijk daardoor ook 
Macula Degeneratie in mijn ogen heb gekregen al op jongere leeftijd. 
Toen ik in Frankrijk was in een buitenhuisje met alleen buiten een mobiel bereik, knapte ik 
enorm op, sliep veel beter en rustiger wat voelde als weer een natuurlijke ouderwetse slaap, 
kon weer veel beter lopen, al waren mijn spieren dat niet meer gewend, geen 
concentratiestoornissen meer en had veel meer energie! Het voelde aan als een metamorfose! 
Ongelooflijk wat een verschil!
Nu ik inmiddels er hartproblemen van krijg rest mij eigenlijk geen andere keuze meer dan 
dakloos te moeten gaan worden. Ik heb al zoveel geprobeerd om er mee om te kunnen leren 
gaan. Dit leven nu is gewoon overleven en niet meer echt leven. 
Ik ben blij dat ik nog wel een auto heb waar ik dan in kan gaan slapen en ga dat nu dit jaar 
uitproberen. Ik hoop dan bij deze vorm van overleven weer wat beter te kunnen gaan leven, al 
vind ik het uiteraard wel verschrikkelijk dat ik dit in deze tijd moet gaan doen in een 
ontwikkeld land. 
Maar er rest mij nu letterlijk geen keuze meer….ik durf het niet meer aan hier nog te blijven 
wonen zeker niet als er 5G komt. Ik heb nu sterk de indruk dat ik dat gewoon letterlijk niet 
meer zal kunnen overleven…
Het heeft mij daarbij ook nu bijna al mijn geld, wat ik had verkregen door verkoop van mijn 
huis, gekost aan allerlei behandelingen wat niet vergoed werd…ik heb van alles 
geprobeerd….en
Ik moet dus nu noodgedwongen op de vlucht…voor straling…!

Nederland heeft WIFI uitgevonden….ALS OORLOGSWAPEN!!.
En Nederland heeft bv 18.000 x zoveel straling als Oostenrijk!!
Medicijnen worden voordat ze in gebruik worden genomen getest. 
Straling niet, daar worden we  gewoon.. DOOD gewoon aan blootgesteld…doordat de 
telecom grote bedragen aan de regering heeft gegeven opdat ze ongestoord hun gang mochten 
gaan…
De onafhankelijke wetenschappelijke stralingsonderzoeken  worden weggewimpeld en de 
zogenaamde wetenschappelijke straling door de telecombedrijven zelf ! die wel goed zouden 
zijn??… wel geaccepteerd??
En wij moeten als klein landje dan trots zijn dat de straling bij ons zover ontwikkeld is? 
Hoever gaat de politiek hier wel niet in mee dan dat het geld, de economie belangrijker is dan 
de gezondheid van de mensen. 
Mijn huisarts wimpelt de klachten van de straling weg want er is geen wetenschappelijk 
bewijs voor… Zo kan er dus ook nooit wetenschappelijk bewijs ontwikkeld worden…

En … hoe komt het dat er geen witte zones in Nederland mogen komen voor de mensen die 
hier last van hebben?


